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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Rewizyjna 

Protokół nr XXII 

Posiedzenie w dniu 24 sierpnia 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 24 sierpnia 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Katarzyna Licznar 

5. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitał radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że 

Komisja posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka, Sekretarz Gminy Marek Radom, Skarbnik Gminy Prudnik 

Jadwiga Zielińska, Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk, Dyrektor 

Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów, Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania Maria Strońska, Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki, 

Prezes Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Mirosław Czupkiewicz  

 

2. Informacje o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2019 rok miejskich spółek prawa 

handlowego. 

Przewodniczący Komisji Josel Czerniak zwrócił się z zapytaniem do Prezesa PTBS czy  

w związku z pandemią koronawirusa odnotowano spadek opłat z tytułu dzierżawy lokali, 

nieruchomości? 

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że spółka nie odnotowała większych 

problemów z uregulowaniem należności czynszowych. 

Przewodniczący Josel Czerniak w dalszej części wypowiedzi wyraził zdanie, że ZUK ma 

zbyt duży zakres pracy. Zdaniem radnego spółka powinna zajmować się przede wszystkim 

odpadami i czystością miasta, dbałością o zieleń, parkiem, cmentarzami, a nie zasobami 

mieszkaniowymi i robotom budowlanym. Stwierdził, że ten zakres obowiązków przekazałby 

do PTBS, który ma większe doświadczenie w temacie. Zdaniem radnego ZUK ma zbyt duży 

zakres pracy, który powinien zostać rozdzielony. 

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że spółka wykonuje wszystkie zadania jakie 

zostały jej powierzone. Zaznaczył, że zakres obowiązków zwiększył się wraz z połączeniem 

dwóch jednostek.  

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że wszystkie prace remontowo – budowalne 

zleca firmom zewnętrznym, co do tej pory sprawdza się.  
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Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy firmy wyłaniane do konkretnych prac 

remontowych są w formie przetargowej czy prace zlecane są jednej firmie? 

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz wyjaśnił, że Ustawa o zamówieniach publicznych 

zobowiązuje PTBS do ogłaszania przetargu tylko wówczas, gdy Gmina posiada ponad 50% 

udziałów  w inwestycji. W związku z tym, że takich przypadków jest bardzo mało PRBS 

zleca zaufanym firmom. 

Radny Stanisław Mięczakowski  zapytał czy może rozumieć, że wykonawcy lokalni 

składający swoją ofertę są w jakiś sposób preferowani i mają pierwszeństwo? 

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że spółka współpracuje różnymi firmami, 

które wykonują usługi na rzecz PTBS od kilku lat. 

Przewodniczący Komisji Josel Czerniak zwrócił się z zapytaniem do Prezesa Zakładu 

Energetyki Cieplnej  jakie są plany odnośnie podłączenia do ciepłowni miejskiej domków 

jednorodzinnych? Dodał, że zimową porą na osiedlach tych jest taki smog, że nie ma czym 

oddychać. Wyraził zdanie, że powinno się rozpatrzeć przyłączenie domków jednorodzinnych, 

nawet jeśli gmina miałaby partycypować w kosztach poniesionych na tą rzecz, w trosce  

o środowisko i czystość powietrza.  

Prezes ZEC Stanisław Polasz oznajmił, że swego czasu dużo domków jednorodzinnych było 

podłączonych do ciepłowni miejskiej, jednak spora część budynków zrezygnowała z tej 

formy ogrzewania. 

Przewodniczący Komisji zapytał jak wygląda sprawa związana z budową kanalizacji  

w miejscowości Szybowice? 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki odpowiedział, że w styczniu 

ubiegłego roku rozpoczęto inwestycję związaną z budową kanalizacji sanitarnej we wsi 

Szybowice. W pierwszym etapie, czyli w 2019 roku wybudowany został tranzyt 

Niemysłowice – Szybowice. Spółka ze środków własnych wykonała 1851 mb rurociągu 

(wartość robót  337 000 zł - bez narzutów). 

W roku 2020 rozpoczęto zadanie pod nazwą „Ochrona zasobów wód powierzchniowych  

i podziemnych oraz stworzenie podstaw niezawodności działania systemów stanowiących 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę, ochronę środowiska i ochronę ppoż poprzez budowę sieci 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Szybowice oraz wyposażenie SUW Szybowice  

i pompowni ścieków w systemy podtrzymania zasilania energetycznego – Etap I”.  

Radny Andrzej Gajewski zapytał w czego wynika tak wysoki procent ścieków 

nieoczyszczonych? 

Prezes ZWiK wyjaśnił, że wynika to głównie z metodyki sprawozdania. Ilość generowanych 

ścieków powinna być co do zasady równa ilości sprzedanej wody. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. Przewodniczący podał pod głosowanie kolejno 

informacje: 

a) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego (druk nr 512) 

„za” przyjęciem informacji głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

b) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 513) 

„za” przyjęciem informacji głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

c) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 514) 

„za” przyjęciem informacji głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 
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głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

d) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 515) 

„za” przyjęciem informacji głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

3. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału 

Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 517) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 517) został podany pod 

głosowanie: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 518) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 518) został podany 

pod głosowanie: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 519) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 519) został 

podany pod głosowanie: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

520) 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 520) 

został podany pod głosowanie: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 521) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 521) został podany 

pod głosowanie: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 
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f-r) Podjęcie uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 522-533) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druki nr 522-533) zostały 

podane pod głosowanie blokiem: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Prudnik  

w roku szkolnym 2020/2021 (druk nr 534) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Prudnik  

w roku szkolnym 2020/2021 (druk nr 534) został podany pod glosowanie: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Prudnik" (druk nr 535) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Prudnik" (druk nr 535) został podany pod glosowanie: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 536) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 536) został podany pod 

glosowanie: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji projektu pn. 

„Bliżej rodziny i dziecka - wsparcie rodzin przeżywających problemy opiekuńczo - 

wychowawcze oraz wsparcie pieczy zastępczej – III edycja” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa VIII 

Integracja Społeczna, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego (druk nr 

537) 
Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji projektu pn. „Bliżej 

rodziny i dziecka - wsparcie rodzin przeżywających problemy opiekuńczo - wychowawcze 
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oraz wsparcie pieczy zastępczej – III edycja” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa VIII Integracja 

Społeczna, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego (druk nr 537)  został 

podany pod glosowanie: 

„za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych; 

głosów „przeciw” nie było; 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

5. Sprawy bieżące komisji. 

W związku z niezgłoszeniem spraw objętych tym punktem porządku obrad oraz w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie komisji zakończono. 

  

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

Josel Czerniak 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


